
KAMER-2E ZITTING VAN DE 56E ZITTINGSPERIODE 2024 2025 CHAMBRE-2E SESSION DE LA 56E LÉGISLATURE 

 

CRABV 56 COM 055 

 

CRABV 56 COM 055 

BELGISCHE KAMER VAN  

VOLKSVERTEGENWOORDIGERS 

CHAMBRE DES REPRÉSENTANTS  

DE BELGIQUE 

BEKNOPT VERSLAG COMPTE RENDU ANALYTIQUE 

Commissie voor Mobiliteit, 
Overheidsbedrijven en Federale Instellingen 

Commission de la Mobilité, des Entreprises 
publiques et des Institutions fédérales 

Woensdag Mercredi 

11-12-2024 11-12-2024 

Namiddag Après-midi 

  

 



KAMER-2E ZITTING VAN DE 56E ZITTINGSPERIODE 2024 2025 CHAMBRE-2E SESSION DE LA 56E LÉGISLATURE 

 

N-VA Nieuw-Vlaamse Alliantie 

VB Vlaams Belang 

MR Mouvement Réformateur 

PS Parti Socialiste 

PVDA-PTB Partij van de Arbeid van België – Parti du Travail de Belgique 

Les Engagés Les Engagés 

Vooruit  Vooruit 

cd&v Christen-Democratisch en Vlaams 

Ecolo-Groen Ecologistes Confédérés pour  l’organisation de luttes originales – Groen 

Open Vld Open Vlaamse Liberalen en Democraten 

DéFI Démocrate Fédéraliste Indépendant 

 

Afkortingen bij de nummering van de publicaties : Abréviations dans la numérotation des publications : 

DOC 56 0000/000  Parlementair stuk van de 56e zittingsperiode + basisnummer en 
volgnummer 

DOC 56 0000/000  Document parlementaire de la 56e législature, suivi du n° de base 
et du n° consécutif 

QRVA Schriftelijke Vragen en Antwoorden QRVA Questions et Réponses écrites 

CRIV Voorlopige versie van het Integraal Verslag CRIV Version provisoire du Compte Rendu Intégral 

CRABV Beknopt Verslag CRABV Compte Rendu Analytique 

CRIV Integraal Verslag, met links het definitieve integraal verslag en 
rechts het vertaalde beknopt verslag van de toespraken (met de 
bijlagen) 

CRIV Compte Rendu Intégral, avec, à gauche, le compte rendu intégral 
définitif et, à droite, le compte rendu analytique traduit des 
interventions (avec les annexes) 

PLEN Plenum PLEN Séance plénière 

COM Commissievergadering COM Réunion de commission 

MOT Moties tot besluit van interpellaties (op beigekleurig papier) MOT Motions déposées en conclusion d’interpellations (papier beige) 

 

Officiële publicaties, uitgegeven door de Kamer van volksvertegenwoordigers 
Bestellingen : 
Natieplein 2 
1008 Brussel 
Tel. : 02/549 81 60 
www.dekamer.be 
e-mail : publicaties@dekamer.be 

Publications officielles éditées par la Chambre des représentants 
Commandes : 

Place de la Nation 2 
1008 Bruxelles 

Tél. : 02/549 81 60 
www.lachambre.be 

e-mail : publications@lachambre.be 



CRABV 56 COM 055 11/12/2024  

 

KAMER-2E ZITTING VAN DE 56E ZITTINGSPERIODE 2024 2025 CHAMBRE-2E SESSION DE LA 56E LÉGISLATURE 

 

i 

 
 
INHOUD  SOMMAIRE  

    
Vraag van Khalil Aouasti aan Mathieu Michel 
(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "Het gebruik 
van het Chinees Paviljoen" (56000034C) 

1 Question de Khalil Aouasti à Mathieu Michel 
(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "L’utilisation du Pavillon chinois" (56000034C) 

1 

Sprekers: Khalil Aouasti, Mathieu Michel, 

staatssecretaris voor Digitalisering, belast met 
Administratieve Vereenvoudiging, Privacy en 
de Regie der Gebouwen, toegevoegd aan de 
eerste minister 

 Orateurs: Khalil Aouasti, Mathieu Michel, 

secrétaire d'État à la Digitalisation, chargé de la 
Simplification administrative, de la Protection 
de la vie privée et de la Régie des Bâtiments, 
adjoint au premier ministre 

 

    
Vraag van Khalil Aouasti aan Mathieu Michel 
(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "Het 
vredegerecht Schaarbeek" (56000773C) 

2 Question de Khalil Aouasti à Mathieu Michel 
(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "La justice de paix de Schaerbeek" 
(56000773C) 

2 

Sprekers: Khalil Aouasti, Mathieu Michel, 

staatssecretaris voor Digitalisering, belast met 
Administratieve Vereenvoudiging, Privacy en 
de Regie der Gebouwen, toegevoegd aan de 
eerste minister 

 Orateurs: Khalil Aouasti, Mathieu Michel, 

secrétaire d'État à la Digitalisation, chargé de la 
Simplification administrative, de la Protection 
de la vie privée et de la Régie des Bâtiments, 
adjoint au premier ministre 

 

    
Vraag van Britt Huybrechts aan Mathieu Michel 
(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "Het 
tentenkamp langs de E40" (56000796C) 

3 Question de Britt Huybrechts à Mathieu Michel 
(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "Le campement à la lisière de l'E40" 
(56000796C) 

3 

Sprekers: Britt Huybrechts, Mathieu Michel, 

staatssecretaris voor Digitalisering, belast met 
Administratieve Vereenvoudiging, Privacy en 
de Regie der Gebouwen, toegevoegd aan de 
eerste minister 

 Orateurs: Britt Huybrechts, Mathieu Michel, 

secrétaire d'État à la Digitalisation, chargé de la 
Simplification administrative, de la Protection 
de la vie privée et de la Régie des Bâtiments, 
adjoint au premier ministre 

 

    
Vraag van Britt Huybrechts aan Mathieu Michel 
(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "Het project 
betreffende de renovatie van de ambtswoning van 
de premier" (56000922C) 

5 Question de Britt Huybrechts à Mathieu Michel 
(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "Le projet relatif à la rénovation du logement de 
fonction du premier ministre" (56000922C) 

5 

Sprekers: Britt Huybrechts, Mathieu Michel, 

staatssecretaris voor Digitalisering, belast met 
Administratieve Vereenvoudiging, Privacy en 
de Regie der Gebouwen, toegevoegd aan de 
eerste minister 

 Orateurs: Britt Huybrechts, Mathieu Michel, 

secrétaire d'État à la Digitalisation, chargé de la 
Simplification administrative, de la Protection 
de la vie privée et de la Régie des Bâtiments, 
adjoint au premier ministre 

 

    
Samengevoegde vragen van 6 Questions jointes de 6 
- Marijke Dillen aan Mathieu Michel (Digitalisering, 
Administratieve Vereenvoudiging, Privacy en 
Regie der Gebouwen) over "De oprichting van 
detentiehuizen" (56001030C) 

6 - Marijke Dillen à Mathieu Michel (Digitalisation, 
Simplification administrative, Protection de la vie 
privée et Régie des Bâtiments) sur "La création de 
maisons de détention" (56001030C) 

6 

- Annik Van den Bosch aan Mathieu Michel 
(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "De 
oprichting van detentiehuizen" (56001406C) 

6 - Annik Van den Bosch à Mathieu Michel 
(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "La création de maisons de détention" 
(56001406C) 

6 

Sprekers: Annik Van den Bosch, Mathieu 
Michel, staatssecretaris voor Digitalisering, 

belast met Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en de Regie der Gebouwen, 
toegevoegd aan de eerste minister 

 Orateurs: Annik Van den Bosch, Mathieu 
Michel, secrétaire d'État à la Digitalisation, 

chargé de la Simplification administrative, de la 
Protection de la vie privée et de la Régie des 
Bâtiments, adjoint au premier ministre 

 

    
Vraag van Éric Thiébaut aan Mathieu Michel 7 Question de Éric Thiébaut à Mathieu Michel 7 



 11/12/2024 CRABV 56 COM 055 
 

KAMER-2E ZITTING VAN DE 56E ZITTINGSPERIODE 2024 2025 CHAMBRE-2E SESSION DE LA 56E LÉGISLATURE 

 

ii 

(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "De 
toekomst van het Auditorium Abel Dubois op de site 
van RTBF Mons" (56001196C) 

(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "L’avenir de l’Auditorium Abel Dubois occupé 
par la RTBF de Mons" (56001196C) 

Sprekers: Éric Thiébaut, voorzitter van de PS-
fractie, Mathieu Michel, staatssecretaris voor 

Digitalisering, belast met Administratieve 
Vereenvoudiging, Privacy en de Regie der 
Gebouwen, toegevoegd aan de eerste minister 

 Orateurs: Éric Thiébaut, président du groupe 
PS, Mathieu Michel, secrétaire d'État à la 

Digitalisation, chargé de la Simplification 
administrative, de la Protection de la vie privée 
et de la Régie des Bâtiments, adjoint au premier 
ministre 

 

    
Vraag van Éric Thiébaut aan Mathieu Michel 
(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "De bouw 
van een nieuwe gevangenis in Bergen" 
(56001197C) 

8 Question de Éric Thiébaut à Mathieu Michel 
(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "La construction d’une nouvelle prison à Mons" 
(56001197C) 

8 

Sprekers: Éric Thiébaut, voorzitter van de PS-
fractie, Mathieu Michel, staatssecretaris voor 

Digitalisering, belast met Administratieve 
Vereenvoudiging, Privacy en de Regie der 
Gebouwen, toegevoegd aan de eerste minister 

 Orateurs: Éric Thiébaut, président du groupe 
PS, Mathieu Michel, secrétaire d'État à la 

Digitalisation, chargé de la Simplification 
administrative, de la Protection de la vie privée 
et de la Régie des Bâtiments, adjoint au premier 
ministre 

 

    
Vraag van Britt Huybrechts aan Mathieu Michel 
(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "Het verslag 
van het Rekenhof en de Regie der Gebouwen" 
(56001391C) 

8 Question de Britt Huybrechts à Mathieu Michel 
(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "Le rapport de la Cour des comptes et la Régie 
des Bâtiments" (56001391C) 

8 

Sprekers: Britt Huybrechts, Mathieu Michel, 

staatssecretaris voor Digitalisering, belast met 
Administratieve Vereenvoudiging, Privacy en 
de Regie der Gebouwen, toegevoegd aan de 
eerste minister 

 Orateurs: Britt Huybrechts, Mathieu Michel, 

secrétaire d'État à la Digitalisation, chargé de la 
Simplification administrative, de la Protection 
de la vie privée et de la Régie des Bâtiments, 
adjoint au premier ministre 

 

    
Vraag van Marijke Dillen aan Mathieu Michel 
(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "Het defect 
aan de toegangsdeur van het justitiepaleis in 
Antwerpen" (56000998C) 

9 Question de Marijke Dillen à Mathieu Michel 
(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "La défectuosité de la porte d'entrée du palais 
de justice d'Anvers" (56000998C) 

9 

Sprekers: Marijke Dillen, Mathieu Michel, 

staatssecretaris voor Digitalisering, belast met 
Administratieve Vereenvoudiging, Privacy en 
de Regie der Gebouwen, toegevoegd aan de 
eerste minister 

 Orateurs: Marijke Dillen, Mathieu Michel, 

secrétaire d'État à la Digitalisation, chargé de la 
Simplification administrative, de la Protection 
de la vie privée et de la Régie des Bâtiments, 
adjoint au premier ministre 

 



CRABV 56 COM 055 11/12/2024  

 

KAMER-2E ZITTING VAN DE 56E ZITTINGSPERIODE 2024 2025 CHAMBRE-2E SESSION DE LA 56E LÉGISLATURE 

 

1 

 
 

Commissie voor Mobiliteit, 
Overheidsbedrijven en Federale 

Instellingen 

Commission de la Mobilité, des 
Entreprises publiques et des 

Institutions fédérales 
 

van 

 

WOENSDAG 11 DECEMBER 2024 

 
Namiddag 

 
______ 

 

 

du 

 

MERCREDI 11 DÉCEMBRE 2024 

 
Après-midi 

 
______ 

 
 
 
De openbare commissievergadering wordt geopend 
om 14.36 uur en voorgezeten door de heer Frank 
Troosters. 
 
De cursieve tekst is een samenvatting van de tekst 
die de vraagsteller vooraf heeft ingediend. 
 

La réunion publique de commission est ouverte à 
14 h 36 par M. Frank Troosters, président. 
 
 
Le texte en italiques est un résumé de la question 
préalablement déposée. 
 

01 Vraag van Khalil Aouasti aan Mathieu Michel 

(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "Het 
gebruik van het Chinees Paviljoen" (56000034C) 
 

01 Question de Khalil Aouasti à Mathieu Michel 

(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "L’utilisation du Pavillon chinois" 
(56000034C) 
 

01.01  Khalil Aouasti (PS): Het Chinees Paviljoen 

en de Japanse Toren zijn al jarenlang uit 
veiligheidsoverwegingen gesloten voor publiek. In 
maart heeft de Brusselse staatssecretaris belast met 
Erfgoed de eigenaar, d.i. de Regie der Gebouwen, 
in gebreke gesteld en gesommeerd die gebouwen te 
restaureren. De federale regering heeft uiteindelijk 
een partnerschap voor de restauratie van het 
Chinees Paviljoen en de heropening ervan in 2028 
gevalideerd. In de aanloop naar de 
gemeenteraadsverkiezingen heeft de 
heer Weytsman op sociale media een uitnodiging 
gepost om het Chinees Paviljoen op 27 augustus te 
komen bezoeken in uw aanwezigheid, terwijl het al 
10 jaar gesloten is voor publiek! 
 
Wie heeft er daarvoor toestemming gegeven? Op 
grond van welke procedure? Heeft de Brusselse 
afdeling van de MR voor de organisatie van dat 
evenement betaald? Welke middelen van de Regie 
werden er ingezet? Hoe is het mogelijk dat het 
publiek een locatie heeft kunnen bezoeken die 
gesloten is om veiligheidsredenen? Wat is de stand 
van zaken met betrekking tot de restauratie van het 
Chinees Paviljoen en de Japanse Toren? 
 

01.01  Khalil Aouasti (PS): Depuis des années, par 

sécurité, le Pavillon chinois et la Tour japonaise sont 
fermés au public. En mars, la secrétaire d’État 
bruxelloise au Patrimoine a mis en demeure le 
propriétaire, la Régie des Bâtiments, de les 
restaurer. Le gouvernement fédéral a finalement 
validé un partenariat pour restaurer le Pavillon 
chinois et le rouvrir en 2028. Mais à l'approche des 
élections communales, M. Weytsman a invité sur les 
réseaux sociaux à visiter le Pavillon chinois le 
27 août, et ce, en votre présence, alors que le public 
n'y a plus accès depuis 10 ans! 
 
 
 
 
Qui en a donné l’autorisation? Selon quelle 
procédure? Le MR bruxellois a-t-il payé cette 
occupation? Quels moyens de la Régie ont-ils été 
mobilisés? Comment le public a-t-il pu visiter un lieu 
fermé pour des raisons de sécurité? Où en est la 
restauration du Pavillon chinois et de la Tour 
japonaise? 
 

01.02 Staatssecretaris Mathieu Michel (Frans): Dat 

evenement was bedoeld om de bezorgdheden van 

01.02  Mathieu Michel, secrétaire d'État (en 

français): Cet événement visait à répondre aux 
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de wijkcomités over het toekomstige Chinees 
Paviljoen weg te nemen. De Regie der Gebouwen 
heeft toestemming gegeven voor de toegang tot de 
stallen. Het evenement werd georganiseerd zonder 
tussenkomst van de Regie, in samenwerking met de 
leden van de vzw in oprichting, die de organisatie 
van het evenement op zich hebben genomen. Alleen 
de beveiligde zones werden opengesteld voor het 
publiek door de toekomstige gedelegeerd 
bestuurder van de vzw. We stellen geregeld 
gebouwen gratis open voor bezoeken. 
 

craintes des comités de quartier sur le futur du 
Pavillon chinois. La Régie des Bâtiments a autorisé 
l'accès aux écuries. L'organisation s'est faite, sans 
implication de la Régie, en collaboration avec les 
membres de l'ASBL en construction qui s'en sont 
chargés. Seules les parties sécurisées ont été 
ouvertes au public par la future administratrice-
déléguée de l'ASBL. Nous donnons régulièrement 
accès gratuitement à des bâtiments pour des visites. 
 

In mei 2024 heeft de ministerraad zijn zegel gehecht 
aan het ontwerp van publiek-publieke samenwerking 
voor de restauratie en uitbating van het Chinees 
Paviljoen via de oprichting van de vzw, waaraan 
momenteel de laatste hand gelegd wordt. De vzw zal 
ook instaan voor de financiering van de werken. Het 
renovatieproject ligt stil totdat het partnerschap tot 
stand gebracht is. De projectstudie wordt hervat na 
de ondertekening van het aanhangsel van het 
contract met studiebureau Origine, Architecture and 
Engineering, rekening houdend met de jongste 
raming van de werkzaamheden. In afwachting 
daarvan heeft de Regie der Gebouwen als 
bewarende maatregel een aantal werken uitgevoerd 
aan het Chinees Paviljoen en de Japanse Toren. 
 

En mai 2024, le Conseil des ministres a validé le 
projet de partenariat public-public pour restaurer et 
exploiter le Pavillon chinois via la création de l'ASBL 
en construction qui est dans sa phase finale. Cette 
dernière financera aussi les travaux. Le projet de 
restauration est à l'arrêt le temps de créer ce 
partenariat. L'étude du projet reprendra après la 
signature de l'avenant au contrat avec le bureau 
d'études Origine, Architecture and Engineering, 
compte tenu de la dernière estimation des travaux. 
En attendant, la Régie des Bâtiments a procédé à 
certains travaux de mesures conservatoires au 
Pavillon chinois et à la Tour japonaise.  
 

01.03  Khalil Aouasti (PS): Dit lijkt vooral een 

politiek initiatief van de MR, in aanwezigheid van de 
heer Weytsman, de liberale kandidaat-
burgemeester van de stad Brussel, en van uzelf als 
staatssecretaris, die voor het project 
verantwoordelijk is. U moet toelichting geven bij de 
manier waarop het evenement georganiseerd werd, 
het doel dat ermee werd nagestreefd en de partners 
met wie er werd samengewerkt. Uw antwoorden zijn 
ontoereikend. 
 

01.03  Khalil Aouasti (PS): Cet événement apparaît 

surtout comme une initiative politique du MR, en 
présence de M. Weytsman, candidat bourgmestre 
libéral à la ville de Bruxelles, et de vous-même en 
tant que secrétaire d'État en charge du projet. Il faut 
clarifier la manière dont il a été organisé, son objectif 
et le cadre des collaborations. Vos réponses sont 
insatisfaisantes.  
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

02 Vraag van Khalil Aouasti aan Mathieu Michel 

(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "Het 
vredegerecht Schaarbeek" (56000773C) 
 

02 Question de Khalil Aouasti à Mathieu Michel 

(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "La justice de paix de Schaerbeek" 
(56000773C) 
 

02.01  Khalil Aouasti (PS): Het gebouw van het 

vredegerecht in Schaarbeek verkeert in een 
alarmerende staat: de verwarming werkt niet, de 
sanitaire voorzieningen zijn niet toegankelijk en de 
lokalen zijn vochtig. Al die problemen bezoedelen 
het imago van de eerstelijnsjustitie, die rechtstreeks 
in contact staat met de burgers.  
 
Hoe verzekert u dat het personeel van de Brusselse 
vredegerechten in menswaardige omstandigheden 
kan werken? Hoe zult u een oplossing bieden voor 

02.01  Khalil Aouasti (PS): L'état du bâtiment de la 

justice de paix de Schaerbeek est alarmant: 
chauffage hors service, sanitaires fermés, locaux 
humides. Tout cela nuit à l'image de la justice de 
première ligne, en prise directe avec les citoyens. 
 
 
 
Comment assurerez-vous des conditions de travail 
dignes au personnel des justices de paix 
bruxelloises? Comment réglerez-vous la 
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de verstoorde communicatie tussen de FOD Justitie 
en de Regie der Gebouwen? Welke oplossingen zijn 
er om deze gebouwen te renoveren en volgens welk 
tijdpad zal dat gebeuren? Welke budgetten zullen er 
daarvoor geoormerkt worden? Hoe kunnen we 
ervoor zorgen dat de ambtenaren hun werk kunnen 
doen en dat de rechtzoekenden op een waardige 
manier onthaald worden?  
 

communication dysfonctionnelle entre le 
SPF Justice et la Régie des Bâtiments? Quelles sont 
les solutions pour rénover ces bâtiments, et selon 
quel agenda? Quels budgets y seront-ils affectés? 
Comment permettre aux agents de travailler et aux 
justiciables d'être accueillis dignement? 
 

02.02 Staatssecretaris Mathieu Michel (Frans): De 

Regie der Gebouwen treedt op als 
vastgoedbeheerder van de Staat en in geval van een 
verhuur als tussenpersoon tussen de eigenaar en de 
huurder. Tot op heden heeft de Regie der Gebouwen 
geen klacht of aanvraag van de FOD Justitie 
ontvangen met betrekking tot het gebouw van het 
vredegerecht in Schaarbeek. Er werd bijgevolg niets 
ondernomen. Wanneer de communicatie goed 
verloopt, neemt de Regie der Gebouwen de klachten 
au sérieux en voert ze werken uit of verzekert ze de 
follow-up bij de eigenaars omtrent de door hen 
verhuurde panden.  
 
In het geval van Schaarbeek is er sprake van 
communicatieproblemen met de Regie der 
Gebouwen. De recentste klacht dateert al van april 
2021 en handelde over de defecte toegangsdeur. De 
Regie der Gebouwen en de eigenaar hebben dat 
probleem destijds opgelost. Naar aanleiding van een 
bericht in de pers heeft de Regie der Gebouwen 
contact opgenomen met de FOD Justitie, die de 
onderhoudsfirma ingeschakeld heeft om de 
verwarming te herstellen.   
 

02.02  Mathieu Michel, secrétaire d'État (en 

français): La Régie agit en tant que gestionnaire 
immobilier de l'État et, en cas de location, comme 
intermédiaire entre le propriétaire et l'occupant. Elle 
n'a pour l'instant reçu ni plainte ni demande de la part 
du SPF Justice concernant le bâtiment de la justice 
de paix de Schaerbeek. Rien n'a donc été entrepris. 
Lorsque la communication se déroule bien, la Régie 
prend les plaintes au sérieux et entreprend les 
travaux ou assure le suivi auprès des propriétaires 
en ce qui concerne les locations. 
 
 
 
Dans le cas de Schaerbeek, la communication de la 
Régie a dysfonctionné. La dernière plainte remonte 
à avril 2021 et concernait la défectuosité de la porte 
d'entrée, à laquelle la Régie et le propriétaire ont 
remédié. Suite à un article de presse, la Régie a pris 
contact avec le SPF Justice, qui a fait appel à la 
société de maintenance pour réparer le chauffage.  
 

02.03  Khalil Aouasti (PS): Dan moeten we enkel 

nog zien te achterhalen hoe we de communicatie 
tussen de Regie der Gebouwen en de FOD Justitie 
kunnen verbeteren. Het is dankzij een persartikel dat 
de Regie der Gebouwen zich over dit dossier 
ontfermd heeft, en dus niet dankzij de FOD Justitie, 
die uw diensten en de Regie der Gebouwen hiervan 
op de hoogte had moeten brengen.  
 

02.03  Khalil Aouasti (PS): Reste à savoir comment 

améliorer la communication entre le SPF Justice et 
la Régie. C'est l'article de presse qui a permis à la 
Régie de se saisir du dossier, et non le SPF Justice, 
qui aurait dû en informer vos services et la Régie. 
 

02.04 Staatssecretaris Mathieu Michel (Frans): Er 

zijn drie gesprekspartners: de magistraat, de dienst 
Infrastructuur van de FOD Justitie en de Regie. De 
situatie is dus complexer, want er is soms ook sprake 
van een manklopende communicatie tussen die 
dienst Infrastructuur en de magistraten. 
 

02.04  Mathieu Michel, secrétaire d'État (en 

français): Il y a trois interlocuteurs: le magistrat, le 
service "infra" de la Justice et la Régie. Les choses 
sont donc plus complexes, car il y a aussi une 
communication parfois défaillante entre ce service 
"infra" et les magistrats.  
 

02.05  Khalil Aouasti (PS): Ik zal de minister van 

Justitie vragen waarom een en ander verkeerd loopt 
tussen de magistraten en zijn FOD. 
 

02.05  Khalil Aouasti (PS): Je demanderai au 

ministre de la Justice pourquoi cela dysfonctionne 
entre ses magistrats et son SPF. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

03 Vraag van Britt Huybrechts aan Mathieu Michel 

(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 

03 Question de Britt Huybrechts à Mathieu Michel 

(Digitalisation, Simplification administrative, 
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Privacy en Regie der Gebouwen) over "Het 
tentenkamp langs de E40" (56000796C) 
 

Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "Le campement à la lisière de l'E40" 
(56000796C) 
 

03.01  Britt Huybrechts (VB): Romafamilies 

hebben deze zomer opnieuw een tentenkamp 
opgericht op een braakliggend terrein langs de E40 
in Schaarbeek, wat overlast veroorzaakte bij de 
omwonenden. De Regie der Gebouwen stapte naar 
de vrederechter, die een bevel tot uitzetting 
uitvaardigde, maar het tentenkamp is nog altijd niet 
ontruimd. Naar verluidt zou de openbare 
aanbestedingsprocedure voor de reiniging en 
beveiliging van het terrein meer tijd vergen dan 
verwacht. 
 
Waarom wacht men zo lang met het ontruimen van 
het tentenkamp? Wat heeft die openbare 
aanbestedingsprocedure daarmee te maken? Is het 
niet efficiënter om het tentenkamp zo snel mogelijk 
af te breken? Wie zal de schade aan het terrein 
betalen? Kunnen armlastige daders worden 
veroordeeld tot een werkstraf of zal de 
belastingbetaler hiervoor opdraaien? Hoe zult u een 
herhaling van de feiten vermijden?  
 

03.01  Britt Huybrechts (VB): Cet été, des familles 

roms ont une fois encore installé leurs tentes sur un 
terrain vague au bord de l'autoroute E40 à 
Schaerbeek, causant des nuisances aux riverains. 
La Régie des Bâtiments s'est adressée au juge de 
paix, qui a ordonné l'expulsion, mais le campement 
n'a toujours pas été évacué. Il semblerait que la 
procédure d'appel d'offres pour le nettoyage et la 
sécurisation du terrain prenne plus de temps que 
prévu. 
 
 
Qu'attend-on pour évacuer ce campement? Quel est 
le lien avec cette procédure d'appel d'offres? Ne 
serait-il pas plus efficace de démanteler le 
campement dans les plus brefs délais? Qui paiera 
les dommages causés au terrain? Les auteurs des 
faits insolvables peuvent-ils être condamnés à des 
travaux d'intérêt général ou est-ce les contribuables 
qui paieront la facture? Comment allez-vous éviter 
que ces faits ne se reproduisent? 
 

03.02 Staatssecretaris Mathieu Michel 

(Nederlands): De ontruiming van het kamp is 
uitgevoerd in overleg met de lokale overheid en de 
politie, die eiste dat het kamp zou worden 
afgebroken, schoongemaakt en beveiligd op de dag 
van de ontruiming. De illegale bewoning werd met 
terugwerkende kracht op 1 juli 2024 vastgesteld. De 
deurwaarder betekende op 5 augustus 2024 het 
ontruimingsbevel aan de krakers.  
 

03.02  Mathieu Michel, secrétaire d'État (en 

néerlandais): Il a été procédé à l'évacuation du camp 
en concertation avec les pouvoirs locaux et la police, 
qui a exigé que le camp soit démantelé, nettoyé et 
sécurisé le jour de l'évacuation. Le constat 
d'occupation illégale s'est fait avec effet rétroactif au 
1er juillet 2024. L'huissier a signifié l'ordre 
d'expulsion aux squatteurs le 5 août 2024. 
 

De Regie der Gebouwen is verplicht een openbare 
aanbestedingsprocedure te starten voor de 
ontruiming, de schoonmaak en de beveiliging van 
het terrein. Ook de goedkeuring van de Inspectie van 
Financiën is vereist. Dat vergt tijd. De kosten worden 
geraamd op 78.000 euro, inclusief btw. De Regie der 
Gebouwen zal die kosten op zich nemen. Uit het 
vonnis blijkt niet dat die kosten kunnen 
teruggevorderd worden. 
 
Het hek rond het terrein werd hersteld, maar op 
termijn zal het moeten worden vervangen. Het 
toekomstige beveiligingscontract voorziet ook in een 
mobiele bewaker. 
 

La Régie des Bâtiments est obligée de lancer un 
marché public pour l'évacuation, le nettoyage et la 
sécurisation du terrain. L'approbation de l'Inspection 
des finances est également requise. Cette 
procédure est chronophage. Les coûts sont estimés 
à 78 000 euros, TVA comprise. La Régie des 
Bâtiments supportera ces coûts. Il ne ressort pas du 
jugement que ces coûts pourront être recouvrés. 
 
 
La clôture entourant le terrain a été réparée, mais, à 
terme, il faudra la remplacer. Le futur contrat de 
gardiennage prévoit également un agent de 
gardiennage mobile. 
 

03.03  Britt Huybrechts (VB): De omwonenden 

worden nu al voor de zesde keer met die overlast 
geconfronteerd, en ik vrees dat de Roma nog wel 
een zevende keer zullen terugkeren. Ik betreur ook 
dat de belastingbetaler opdraait voor de kosten, 
terwijl de eigenlijke daders niet gestraft worden voor 
de schade. 

03.03  Britt Huybrechts (VB): Les riverains sont à 

présent confrontés pour la sixième fois à ces 
nuisances, et je crains que les Roms ne reviennent 
bien une septième fois. Je déplore également que le 
contribuable doive payer la facture, alors que les 
véritables auteurs ne sont pas punis pour les dégâts 
qu'ils ont occasionnés. 
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Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

04 Vraag van Britt Huybrechts aan Mathieu Michel 

(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "Het project 
betreffende de renovatie van de ambtswoning van 
de premier" (56000922C) 
 

04 Question de Britt Huybrechts à Mathieu Michel 

(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "Le projet relatif à la rénovation du logement 
de fonction du premier ministre" (56000922C) 
 

04.01  Britt Huybrechts (VB): In het jaarverslag 

2023 van de Regie der Gebouwen vinden we 
verschillende renovatie- en opfrissingswerken in de 
ambtswoning van de premier terug, alles samen 
goed voor bijna 1 miljoen euro. Daarin zijn 
belangrijke bedragen begrepen voor een nieuwe 
keuken en ruimtes die werden verguld.  
 
 
Wat is er precies verguld? Waarom werd een 
grootkeuken geïnstalleerd? Wordt die voldoende 
benut? Hoeveel en welke activiteiten werden 
georganiseerd in de ambtswoning tijdens het 
Belgische voorzitterschap van de Raad van de 
Europese Unie? 
 

04.01  Britt Huybrechts (VB): Le rapport annuel 

2023 de la Régie des Bâtiments fait état de différents 
travaux de rénovation et de rafraîchissement 
réalisés dans le logement de fonction du premier 
ministre, pour un coût total avoisinant le million 
d'euros. Cela comprend des montants importants 
pour une nouvelle cuisine et pour le dorage de 
certains espaces.  
 
Qu'a-t-on doré exactement? Pourquoi une cuisine de 
collectivité a-t-elle été installée? Est-elle 
suffisamment utilisée? Combien et quelles activités 
ont été organisées dans le logement de fonction 
pendant la présidence belge du Conseil de l'Union 
européenne? 
 

04.02 Staatssecretaris Mathieu Michel 

(Nederlands): Het gebouw heeft een historisch en 
symbolisch karakter, want het is niet alleen de 
officiële residentie van de premier, maar het biedt 
ook onderdak aan verschillende staats- en 
regeringsleiders en aan Belgische en internationale 
bedrijven. Zo kan deze vergader- en 
ontmoetingsplaats op elk moment worden gebruikt, 
zoals bijvoorbeeld tijdens het Belgische 
voorzitterschap. 
 

04.02  Mathieu Michel, secrétaire d'État (en 

néerlandais): Le bâtiment a un caractère historique 
et symbolique, car il constitue non seulement la 
résidence officielle du premier ministre, mais 
accueille également différents chefs d'État et de 
gouvernement ainsi que des entreprises belges et 
internationales. Ainsi, ce lieu de réunion et de 
rencontre peut être utilisé à tout moment, comme 
pendant la présidence belge, par exemple. 
 

De Regie koos voor een grondige renovatie met 
structurele verbeteringen om te voldoen aan de 
huidige eisen op het gebied van energie-efficiëntie, 
veiligheid en hygiëne. 
 
Voor de keuken werden bijvoorbeeld nieuwe 
meubelen en apparatuur aangeschaft voor in totaal 
32.000 euro. Naast het vervangen van het 50 jaar 
oude keukenmeubilair en de apparatuur werd de 
ruimte gerenoveerd volgens de huidige FAVV-eisen 
voor een grootkeuken. Er werd rekening gehouden 
met de huidige eisen inzake isolatie, elektrische en 
andere installaties, brandveiligheid en 
gasbeveiliging. Daarvoor moest ook een extra 
luchtunit worden geïnstalleerd om verse buitenlucht 
aan te zuigen, te verwarmen en in de keuken te 
blazen. Voorts moest de schoorsteen worden 
bekleed met glasvezel.  
 
 
De vragen over het gebruik moeten worden gesteld 
aan de Kanselarij van de 

La Régie a opté pour une rénovation profonde 
comportant des améliorations structurelles afin de 
répondre aux exigences actuelles sur le plan de 
l'efficacité énergétique, de la sécurité et de l'hygiène. 
 
Pour la cuisine, par exemple, de nouveaux meubles 
et équipements ont été acquis pour un total de 
32 000 euros. Outre le remplacement du mobilier de 
la cuisine vieux de 50 ans et des équipements, 
l'espace a été rénové selon les exigences de 
l'AFSCA pour une cuisine de collectivité. Il a été tenu 
compte des exigences actuelles en matière 
d'isolation, d'installations électriques et autres 
installations, de sécurité incendie et gaz. 
L'installation d'une unité d'air supplémentaire a 
également été nécessaire pour aspirer l'air frais de 
l'extérieur, le chauffer et le diffuser dans la cuisine. 
Par ailleurs, le conduit de cheminée a dû être 
recouvert de fibre de verre.  
 
Les questions sur l'utilisation doivent être posées à 
la Chancellerie du premier ministre. 
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04.03  Britt Huybrechts (VB): Ik begrijp de zorg 

voor een renovatie volgens de huidige normen, maar 
niet waarom men dingen zou moeten vergulden. Ik 
zal die vraag voorleggen aan de premier, alsook de 
vraag over de georganiseerde activiteiten. 
 

04.03  Britt Huybrechts (VB): Je comprends le 

souci de rénover le bâtiment conformément aux 
normes actuelles, mais je ne comprends pas 
pourquoi il faudrait dorer certains éléments de 
l'intérieur. J'adresserai une question à ce sujet au 
premier ministre, ainsi qu'au sujet des activités 
organisées.  
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

05 Samengevoegde vragen van 

- Marijke Dillen aan Mathieu Michel (Digitalisering, 
Administratieve Vereenvoudiging, Privacy en 
Regie der Gebouwen) over "De oprichting van 
detentiehuizen" (56001030C) 
- Annik Van den Bosch aan Mathieu Michel 
(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "De 
oprichting van detentiehuizen" (56001406C) 
 

05 Questions jointes de 

- Marijke Dillen à Mathieu Michel (Digitalisation, 
Simplification administrative, Protection de la vie 
privée et Régie des Bâtiments) sur "La création de 
maisons de détention" (56001030C) 
- Annik Van den Bosch à Mathieu Michel 
(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "La création de maisons de détention" 
(56001406C) 
 

05.01  Annik Van den Bosch (PVDA-PTB): Om de 

overbevolking in de gevangenissen aan te pakken, 
spraken de vivaldipartijen af om 720 plaatsen in 
detentiehuizen te creëren. Vandaag zijn echter 
slechts 2 van de 15 beloofde detentiehuizen 
operationeel, voor een totaal van amper 134 
plaatsen. 
 
Wat hebt u de afgelopen 3 jaar gedaan om die 720 
plaatsen te creëren? Wat zult u daarvoor nog doen? 
Welke mogelijke locaties werden in overweging 
genomen? Welke werden er afgewezen en waarom? 
 

05.01  Annik Van den Bosch (PVDA-PTB): Pour 

lutter contre la surpopulation carcérale, les partis de 
la Vivaldi s'étaient accordés sur la création de 
720 places en maison de détention. Aujourd'hui, 
toutefois, seules deux maisons de détention sur les 
15 promises sont opérationnelles, pour un total d'à 
peine 134 places. 
 
Quelles actions avez-vous entreprises au cours des 
trois dernières années pour créer ces 720 places? 
Que comptez-vous faire d'autre pour y parvenir? 
Quels emplacements ont été envisagés? Lesquels 
ont été écartés et pourquoi? 
 

05.02 Staatssecretaris Mathieu Michel 

(Nederlands): Sinds de beslissing in de ministerraad 
van 29 oktober 2021 werd in het hele land naar 
geschikte gebouwen gezocht van de Regie der 
Gebouwen of naar residentiële gebouwen die 
zonder ingrijpende verbouwingen tot detentiecentra 
zouden kunnen worden omgevormd. Later werden 
ook brieven gestuurd naar steden en gemeenten, 
vastgoedmakelaars enz. Telkens werden de sites 
bestudeerd, samen met de FOD Justitie, en werden 
overheden en verenigingen van buurtbewoners 
geraadpleegd. Sommige projecten werden 
afgewezen wegens de nabijheid van gevoelige 
functies, zoals scholen, andere wegens de 
architecturale kenmerken van de gebouwen, omdat 
het detentiehuis er niet kon worden geïntegreerd of 
omdat de gebouwen niet konden voldoen aan de 
huidige en toekomstige energienormen. 
 

05.02  Mathieu Michel, secrétaire d'État (en 

néerlandais): Depuis la décision du Conseil des 
ministres du 29 octobre 2021, le pays tout entier a 
été passé au crible afin d'y trouver des bâtiments 
adaptés, qu'il s'agisse d'immeubles de la Régie des 
Bâtiments ou d'immeubles résidentiels pouvant être 
transformés en centres de détention sans travaux 
d'envergure. Dans un second temps, des courriers 
ont également été adressés aux villes et communes, 
à des agents immobiliers, etc. Les sites ont 
systématiquement été examinés en concertation 
avec le SPF Justice, les administrations et les 
associations de riverains ont été consultées. 
Certains projets ont été rejetés à cause de leur 
proximité avec des fonctions sensibles, telles que 
des écoles, d'autres l'ont été en raison des 
propriétés architecturales des bâtiments, soit qu'il 
était impossible d'y intégrer la maison de détention, 
soit que les bâtiments ne pouvaient satisfaire aux 
normes actuelles et futures en matière d'énergie. 
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Op 22 juli 2022 besliste de ministerraad om met 
geprefabriceerde modulaire eenheden te werken, in 
de hoop dat die sneller zouden kunnen worden 
gerealiseerd. Er werden een honderdtal sites 
bezocht, waaronder acht in Brussel. De site 
Berkendael werd geselecteerd en is momenteel in 
gebruik. In Wallonië werden een vijftigtal sites 
onderzocht, waarvan er al drie werden geselecteerd. 
In Vlaanderen werden 76 sites onderzocht, 7 werden 
er geselecteerd. Daarbij werd gewerkt met een 
nieuwe, meer gerichte prospectie. Er werd een 
studieteam opgericht, een marktstudie uitgevoerd en 
een raamcontract opgesteld. 
 
Het contract werd op 22 augustus 2022 
gepubliceerd in het Bulletin der Aanbestedingen. 
Helaas werd de gunningsbeslissing van 
19 september 2022 opgeschort na een uitspraak van 
de Raad van State. Daarop werd beslist de 
aanbestedingsprocedure te hervatten met een 
gewijzigde gunningsleidraad. Op 4 maart 2024 
ontvingen de geselecteerde kandidaten een nieuwe 
uitnodiging tot inschrijving. De gunningsbeslissing 
wordt binnenkort aan de ministerraad voorgelegd. 
 

Le 22 juillet 2022, le Conseil des ministres a décidé 
d'utiliser des unités modulaires préfabriquées, dans 
l'espoir qu'elles puissent être réalisées plus 
rapidement. Une centaine de sites, dont huit à 
Bruxelles, ont été visités. Le site de Berkendael a été 
sélectionné et est actuellement utilisé. En Wallonie, 
une cinquantaine de sites, dont trois ont déjà été 
sélectionnés, ont été examinés. En Flandre, 76 sites, 
dont sept ont été sélectionnés, ont été examinés. À 
cet égard, l'on a recouru à une nouvelle prospection, 
plus ciblée. Une équipe d'étude a été mise en place, 
une étude de marché a été réalisée et un contrat-
cadre a été élaboré. 
 
Le contrat a été publié au Bulletin des Adjudications 
le 22 août 2022. Malheureusement, la décision 
d'attribution du 19 septembre 2022 a été suspendue 
à la suite d'une décision du Conseil d'État. Par 
conséquent, il a été décidé de relancer la procédure 
d'adjudication en utilisant un guide d'attribution 
modifié. Le 4 mars 2024, les candidats sélectionnés 
ont reçu une nouvelle invitation à soumissionner. La 
décision d'attribution sera soumise prochainement 
au Conseil des ministres. 
 

Op tweemaandelijkse vergaderingen met de 
beleidscel van de Regie der Gebouwen en de 
FOD Justitie wordt het project verder opgevolgd. 
 

Le suivi du projet est assuré lors de réunions 
bimestrielles avec la cellule stratégique de la Régie 
des Bâtiments et le SPF Justice. 
 

Het incident is gesloten. 

 
L'incident est clos. 

 

06 Vraag van Éric Thiébaut aan Mathieu Michel 

(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "De 
toekomst van het Auditorium Abel Dubois op de 
site van RTBF Mons" (56001196C) 
 

06 Question de Éric Thiébaut à Mathieu Michel 

(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "L’avenir de l’Auditorium Abel Dubois occupé 
par la RTBF de Mons" (56001196C) 
 

06.01  Éric Thiébaut (PS): De Regie der 

Gebouwen, die samen met de stad Bergen eigenaar 
van het Auditorium Abel Dubois is, zou overwegen 
om haar participatie te verkopen. De reden daarvoor 
zou zijn dat ze het auditorium niet voor federale 
evenementen kan gebruiken, aangezien het steeds 
bezet is door de RTBF, de stad Bergen of de 
culturele instelling Mons arts de la scène. 
 
Kunt u de intentie van de Regie bevestigen? Werden 
de mede-eigenaars daarvan op de hoogte gebracht? 
Volgens welke modaliteiten zou het gebouw 
verkocht worden?  
 

06.01  Éric Thiébaut (PS): Copropriétaire, avec la 

ville de Mons, de l'Auditorium Abel Dubois, la Régie 
des Bâtiments envisagerait d'en céder ses parts. Les 
raisons seraient qu'elle ne peut l'utiliser pour des 
événements fédéraux, vu son occupation par la 
RTBF, la ville de Mons et Mons arts de la scène. 
 
 
 
Confirmez-vous ce souhait de la Régie? Les 
copropriétaires ont-ils été informés? Quelles 
seraient les modalités de cession du bâtiment? 
 

06.02 Staatssecretaris Mathieu Michel (Frans): De 

Regie der Gebouwen wenst haar participatie niet te 
verkopen. Wél hebben we de mede-eigenaars 
gevraagd het recht van opstal in hoofde van de stad 
Bergen te wijzigen om het beheer te 
vergemakkelijken. De Regie heeft de mede-
eigenaars in kennis gesteld van haar intentie. Over 

06.02  Mathieu Michel, secrétaire d'État (en 

français): La Régie des Bâtiments ne souhaite pas 
vendre ses parts. Mais on a demandé aux 
copropriétaires de modifier le droit de superficie dont 
bénéficie la ville de Mons pour en faciliter la gestion. 
La Régie a informé les copropriétaires de ses 
intentions. Les modalités du nouveau droit de 
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de modaliteiten van het nieuwe recht van opstal 
wordt thans onderhandeld.  
 

superficie sont en négociation. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

07 Vraag van Éric Thiébaut aan Mathieu Michel 

(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "De bouw 
van een nieuwe gevangenis in Bergen" 
(56001197C) 
 

07 Question de Éric Thiébaut à Mathieu Michel 

(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "La construction d’une nouvelle prison à 
Mons" (56001197C) 
 

07.01  Éric Thiébaut (PS): De bouw van een nieuwe 

gevangenis in Bergen is meermaals aangekondigd. 
Enkele jaren geleden hebt u een bezoek ter plaatse 
gebracht. Er werd een budget aangekondigd. De 
minister van Justitie bevestigt me echter dat de 
Regie der Gebouwen de opdracht kreeg een nieuwe 
locatie te zoeken. Het nieuwe gebouw zou plaats 
moeten bieden aan 300 gedetineerden.  
 
Kunt u bevestigen dat dit dossier door uw opvolger 
in het Masterplan zal worden behouden? Hoever 
staat het met de zoektocht naar een locatie? 
Bestaan er plannen? Wanneer zal het dossier aan 
de ministerraad voorgelegd worden?  
 

07.01  Éric Thiébaut (PS): La construction d'une 

nouvelle prison à Mons a fait l'objet d'annonces. 
Vous aviez fait une visite sur le terrain il y a quelques 
années. Un budget avait été annoncé. Mais le 
ministre de la Justice me confirme que la Régie des 
Bâtiments a été chargée de chercher un nouvel 
emplacement. Le nouvel établissement devrait 
accueillir 300 détenus.  
 
Confirmez-vous que ce dossier sera maintenu dans 
le masterplan par votre successeur? Où en est la 
recherche d'un emplacement? Des plans existent-
ils? Quand le dossier sera-t-il présenté au Conseil 
des ministres?  
 

07.02 Staatssecretaris Mathieu Michel (Frans): De 

Regie is bezig met prospectie voor de aankoop van 
een terrein van 8 hectare voor die nieuwe 
gevangenis. Voor dat project is er een budget van 
4 miljoen euro uitgetrokken. Geen van de voorstellen 
die met het stadsbestuur besproken werden, bleek 
te voldoen. De Regie zet haar zoektocht dus voort, 
in samenwerking met het stadsbestuur.   
 
Er bestaan nog geen plannen, en die plannen zijn 
overigens vertrouwelijk. We hopen in 2025 een 
terrein aan te kopen. Het DBFM-dossier zal aan de 
ministerraad voorgelegd worden na ontvangst van 
het behoefteprogramma van Justitie, wanneer de 
behoeften gestabiliseerd zijn.  
 

07.02  Mathieu Michel, secrétaire d'État (en 

français): La Régie prospecte pour acquérir un 
terrain de 8 hectares pour cette nouvelle prison. Un 
budget de 4 millions d'euros y est consacré. Aucune 
des propositions abordées avec la ville ne s'est 
avérée satisfaisante. La Régie continue donc ses 
recherches, en collaboration avec la ville.  
 
 
Il n'y a pas encore de plans, qui sont par ailleurs 
confidentiels. Nous espérons acquérir un terrain en 
2025. Le dossier DBFM sera présenté en Conseil 
des ministres après réception des besoins de la 
Justice, quand ils seront stabilisés.  
 

07.03  Éric Thiébaut (PS): Het is geruststellend dat 

er al een budget werd uitgetrokken. Ik hoop dat de 
toekomstige regering oog zal hebben voor die 
problematiek. Het is hoog tijd dat er in Bergen een 
nieuwe gevangenis wordt gebouwd. 
 

07.03  Éric Thiébaut (PS): L'existence d'un budget 

est déjà rassurante. J'espère que le futur 
gouvernement sera sensible à cette problématique. 
Il est grand temps que Mons ait une nouvelle prison. 
 

Het incident is gesloten. 
 
De voorzitter: Vraag nr. 56001355C van de 
heer Bihet vervalt. 
 

L'incident est clos. 
 
Le président: La question n° 56001355C de 
M. Bihet est supprimée. 
 

08 Vraag van Britt Huybrechts aan Mathieu Michel 

(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "Het 
verslag van het Rekenhof en de Regie der 
Gebouwen" (56001391C) 

08 Question de Britt Huybrechts à Mathieu Michel 

(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "Le rapport de la Cour des comptes et la Régie 
des Bâtiments" (56001391C) 
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08.01  Britt Huybrechts (VB): Het verslag van het 

Rekenhof over de jaarrekening 2023 van de federale 
Staat vermeldt over de terreinen en gebouwen van 
de Regie der Gebouwen dat 309,7 miljoen euro voor 
werken in uitvoering niet is opgenomen in de balans. 
Ook werd een aantal aan- en verkoopverrichtingen 
van terreinen en gebouwen niet correct geboekt.  
 
 
 
Wat is hiervoor de verklaring? Zal de methode 
worden aangepast?  
 

08.01  Britt Huybrechts (VB): Le rapport de la Cour 

des comptes sur les comptes annuels 2023 de l'État 
fédéral mentionne, pour les terrains et bâtiments de 
la Régie des Bâtiments, qu'une somme de 
309,7 millions d'euros relative à des travaux en 
cours n'a pas été incluse dans le bilan. En outre, 
plusieurs acquisitions et ventes de terrains et 
bâtiments n'ont pas été correctement portées en 
compte.  
 
Comment expliquer ces erreurs? La méthode sera-
t-elle adaptée? 
 

08.02 Staatssecretaris Mathieu Michel 

(Nederlands): De rekeningen van de Regie der 
Gebouwen zijn correct. Het boekhoudkundige beeld 
is niet verslechterd, maar de tabel was onvolledig 
omdat het niet mogelijk was de investeringen in te 
voeren. De aan- en verkopen van terreinen en 
gebouwen werden in de begrotingsrekeningen van 
de Regie der Gebouwen opgenomen. Zij zal de 
nodige maatregelen nemen om tegemoet te komen 
aan de opmerkingen van het Rekenhof. 
 

08.02  Mathieu Michel, secrétaire d'État (en 

néerlandais): Les comptes de la Régie des 
Bâtiments sont corrects. La comptabilité de la Régie 
ne s'est pas détériorée, mais le tableau était 
incomplet étant donné qu'il n'était pas possible 
d'introduire les investissements. Les acquisitions et 
ventes de terrains et bâtiments ont été incluses dans 
les comptes budgétaires de la Régie des Bâtiments. 
Celle-ci prendra les mesures qui s'imposent pour 
répondre aux observations formulées par la Cour 
des comptes. 
 

Het incident is gesloten. 
 
De voorzitter: Vraag nr. 56001225C van 
mevrouw Schlitz vervalt. 
 

L'incident est clos. 
 
Le président: La question n° 56001225C de 
Mme Schlitz est supprimée. 
 

09 Vraag van Marijke Dillen aan Mathieu Michel 

(Digitalisering, Administratieve Vereenvoudiging, 
Privacy en Regie der Gebouwen) over "Het defect 
aan de toegangsdeur van het justitiepaleis in 
Antwerpen" (56000998C) 
 

09 Question de Marijke Dillen à Mathieu Michel 

(Digitalisation, Simplification administrative, 
Protection de la vie privée et Régie des Bâtiments) 
sur "La défectuosité de la porte d'entrée du palais 
de justice d'Anvers" (56000998C) 
 

09.01  Marijke Dillen (VB): Het justitiepaleis in 

Antwerpen kampt al jaren met structurele gebreken. 
Er was ook een zeer ernstig probleem met de 
inkomdeur voor bezoekers. Het probleem zou 
ondertussen wel opgelost zijn.  
 
Waarom heeft dat zo lang geduurd? Wat was de 
kostprijs van de herstelling? Kunt u een overzicht 
geven van alle gebreken die nog in lopende zaken 
hersteld mogen worden? 
 

09.01  Marijke Dillen (VB): Le palais de justice 

d'Anvers souffre de défauts structurels depuis des 
années. La porte d'entrée pour les visiteurs 
présentait également un problème très grave, qui 
serait néanmoins résolu entretemps.  
 
Pourquoi cela a-t-il pris autant de temps? Quel a été 
le coût de la réparation? Pouvez-vous nous fournir 
un relevé de tous les défauts entrant en ligne de 
compte pour une réparation en cette période 
d’affaires courantes? 
 

09.02 Staatssecretaris Mathieu Michel 

(Nederlands): Ik was niet op de hoogte van het 
defect. De deur is intussen gerepareerd. De kosten 
voor de reparatie bedroegen 1.900 euro en zijn ten 
laste van de FOD Justitie. Na lang aandringen bij de 
leverancier heeft de FOD Justitie op 18 november 
2024 een voorstel voor onderhoudscontract 
ontvangen.  
 

09.02  Mathieu Michel, secrétaire d'État (en 

néerlandais): Je n'avais pas connaissance de cette 
défectuosité. La porte a été réparée entre-temps. Le 
coût de la réparation s'est élevé à 1 900 euros et est 
à charge du SPF Justice. Après avoir longtemps 
insisté auprès du fournisseur, le SPF Justice a reçu 
une proposition de contrat d'entretien le 
18 novembre 2024.  
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09.03  Marijke Dillen (VB): Het ging over de enige 

inkomdeur voor bezoekers. De veiligheid van de 
veiligheidsagenten kwam in het gedrang omdat men 
steeds de grote deur moest openen. Waarom zijn de 
kosten voor de FOD Justitie? 
 

09.03  Marijke Dillen (VB): La porte concernée était 

la seule entrée pour les visiteurs. La sécurité des 
agents de sécurité a été mise en péril car la grande 
porte devait toujours être ouverte. Pourquoi le coût 
de la réparation est-il à charge du SPF Justice? 
 

09.04 Staatssecretaris Mathieu Michel 

(Nederlands): Omdat de deur deel uitmaakt van het 
toegangsbeveiligingssysteem.  
 

09.04  Mathieu Michel, secrétaire d'État (en 

néerlandais): Parce que la porte fait partie du 
système de sécurisation des accès. 
 

09.05  Marijke Dillen (VB): Waarom liet die 

herstelling zo lang op zich wachten? Ik zal een 
nieuwe vraag indienen over de andere gebreken in 
het gebouw. 
 

09.05  Marijke Dillen (VB): Pourquoi a-t-il fallu 

attendre la réparation si longtemps? Je déposerai 
une nouvelle question sur les autres défauts du 
bâtiment. 
 

09.06 Staatssecretaris Mathieu Michel 

(Nederlands): Het is de verantwoordelijkheid van de 
FOD Justitie. U zult aan Justitie moeten vragen 
waarom het zo lang geduurd heeft. In 2023 hebben 
de Regie der Gebouwen en de FOD Justitie een 
klantenrelatie opgesteld, zodat het duidelijk is wie er 
waarvoor verantwoordelijk is. 
 

09.06  Mathieu Michel, secrétaire d'État (en 

néerlandais): C'est la responsabilité du SPF Justice. 
Vous devrez demander au SPF Justice pourquoi 
cela a pris autant de temps. En 2023, la Régie des 
Bâtiments et le SPF Justice ont établi une relation 
client afin de savoir qui est responsable de quoi. 
 

09.07  Marijke Dillen (VB): Ik zal de minister van 

Justitie hierover ondervragen. 
 

09.07  Marijke Dillen (VB): J'interrogerai le ministre 

de la Justice à ce sujet. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

De openbare commissievergadering wordt gesloten 
om 15.21 uur. 
 

La réunion publique de commission est levée à 
15 h 21. 

 
 


